
 1

Protokół nr 24/16 

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytego w dniu 21 listopada 2016 r. 

 

 

Komisja obradowała w sali konferencyjnej Urzędu Miasta pokój 420 w Kędzierzynie-Koźlu 

od godz. 16.00 do godz. 16.50 

Na statutową liczbę 6 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 5 członków komisji 

(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). 

 

Ad 1-2. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 15.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

Komisji oraz zaproszonych gości dokonała wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Wojciech Jagiełło – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

2) Iwona Szweda – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia; 

3) Mikołaj Miścicki – radca Prawny Urzędu Miasta; 

4) radna Halina Mińczuk; 

 

Przyjęcie porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przystąpienia do 

programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora. 

4. Wniosek PMS.7143.1.30.2015 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

socjalnego. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poinformowała, że do dzisiejszego porządku 

obrad proponuje dołączyć autopoprawkę do projektu uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do programu pn. Opolska Karta Rodziny 

i Seniora.  

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przystąpienia do 

programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora wraz z autopoprawką. 

4. Wniosek PMS.7143.1.30.2015 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

socjalnego. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przystąpienia do 

programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora wraz z autopoprawką (projekt uchwały wraz z 

autopoprawką w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu). 
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Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poprosiła o wprowadzenie w temacie. 

 

Mikołaj Miścicki – radca Prawny Urzędu Miasta poinformował, że przedstawiona 

autopoprawka do projektu uchwały wnosi jedynie zmiany techniczne w projekcie uchwały.  

 

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział Wojciech Jagiełło – Zastępca Prezydenta 

Miasta Kędzierzyn-Koźle oraz Iwona Szweda – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej 

Spraw Socjalnych i Zdrowia. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z 

autopoprawką.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 osób ,,za”)  zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz  

z autopoprawką.  

,,za" były p. Sylwia Artuna, p. Ewa Odulińska, p. Beata Łobodzińska, p. Grażyna Radka, 

 p. Dorota Zasłonka. 

 

Ad 4. 

Wniosek PMS.7143.1.30.2015 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego.  

 (wniosek w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poprosiła o wprowadzenie w temacie. 

 

Iwona Szweda – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i Zdrowia 

poinformowała, że został przygotowany wniosek na pismo otrzymane od MZBK, gdzie wnosi 

się o mieszkanie dla osoby której lokal uległ spaleniu, osoba ma sądowy wyrok o eksmisję z 

grudnia 2015 r.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna otworzyła dyskusję w tym temacie. 

 

Radna Ewa Odulińska zapytała dlaczego osobie nie proponuje się lokalu gminnego np 

mieszkania chronione. Zapytała czy mamy wolne mieszkania chrononione. 

 

Iwona Szweda poinformowała, że nie mamy wolnych mieszkań chronionych. 

 

Radna Dorota Zasłonka zapytała dlaczego wskazujemy lokal socjalny skoro pan ma 

emeryturę? 

 

Iwona Szweda poinformowała, że musimy realizować wyrok sądu. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna zasugerowała, aby osoba skorzystała z 

mieszkania w Monarze-Markocie. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poddała pod głosowanie wniosek 

PMS.7143.1.30.2015 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego. 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 0, ,,przeciw” 4, ,,wstrzymujących się” 1,  

negatywnie zaopiniowała wniosek PMS.7143.1.30.2015 o wskazanie lokalu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia 

lokalu socjalnego. 

 ,,przeciw” były p. Sylwia Artuna, p. Ewa Odulińska,  p. Grażyna Radka, p. Dorota Zasłonka. 

,,wstrzymała  się” p. Beata Łobodzińska 



 3

 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna ogłosiła krótką przerwę.  

Po przerwie. 

  

Ad 5. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

1)  Propozycje do Planu Pracy; 

 

Członkowie Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny ustnie wskazali propozycję 

tematów planowanych do omówienia w kolejnym roku.  

 

Ad 6. 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, wiceprzewodnicząca komisji – 

Sylwia Artuna podziękowała za aktywne uczestnictwo i o godz. 16.50 zamknęła posiedzenie 

komisji. 

    
Spisała Anna Dworaczek 

 

    

Wiceprzewodnicząca Komisji 

 

      Sylwia Artuna 
 

 


